
Zápisnica 

zo IV. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Močenku mimo plánu práce v roku 2023  

konaného dňa 19. 09. 2023 o 17.30 hod.  

v zasadacej miestnosti Kláštora v Močenku na Školskej ul. č. 1690, 951 31 Močenok 

 

Prítomní: PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce 

 Ing. Rastislav Benčík - poslanec OcZ  

 Ing. Gabriel Bleho - poslanec OcZ  

 Ing. Marek Mesároš - poslanec OcZ  

 Ing. Lukáš Minár - poslanec OcZ  

 Mgr. Roman Révay - poslanec OcZ 

 Mgr. Monika Straňáková Kohútová – poslankyňa OcZ 

 Mgr. Peter Sýkora - poslanec OcZ  

 Ing. Jozef Šuvada – poslanec OcZ 

 PaedDr. Lucia Tóthová – poslankyňa OcZ 

 

Ospravedlnení: Bc. Ľuboš Blaţo - poslanec OcZ 

 Ing. Stanislav Šimko - poslanec OcZ 

 

Ostatní prítomní: Milena Veresová, hlavná kontrolórka obce 

 Ing. Lucia Benčíková, prednostka úradu 

 občania 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 

IV. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Močenku mimo plánu práce v roku 2023 otvoril a viedol 

PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce. Na začiatku zasadnutia privítal prítomných poslancov  

a skonštatoval, ţe počet poslancov v zasadacej miestnosti je 9, t. j. Obecné zastupiteľstvo  

je uznášaniaschopné. Z rokovania obecného zastupiteľstva sa ospravedlnili poslanec Bc. Ľuboš Blaţo 

z dôvodu pracovných povinností a poslanec Ing. Stanislav Šimko z dôvodu dovolenky, ktorú mal 

dlhodobo naplánovanú. 

Starosta obce uviedol, ţe o zvolanie OcZ poţiadali dňa 04. 09. 2023 poslanci OcZ -  

Ing. Marek Mesároš, Ing. Gabriel Bleho, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová 

a PaedDr. Lucia Tóthová, ktorí v ţiadosti uviedli aj program rokovania OcZ mimo plánu práce. Návrh 

ţiadosti starosta obce rešpektoval a nimi predloţený návrh programu rokovania OcZ zverejnil. 

Zároveň uviedol, ţe nimi navrhnutý program nie je v súlade so zákonom o obecnom zriadení, nakoľko 

ten nepozná Interpelácie občanov. Interpelácie sú výhradným právom poslancov, preto poţiadal 

poslancov, aby osobným návrhom zmenili program rokovania OcZ tak, aby bol v súlade so zákonom 

o obecnom zriadení. 

 

Hlavná kontrolóka navrhla, aby bod č. 4 bol Interpelácie a nemusí sa ani uvádzať poslancov, lebo to je 

zrejmé a ďalší bod môţe byť rozprava alebo príspevky občanov.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay navrhol, aby bod č. 4 boli Interpelácie, bod č. 5 Diskusia a bod č. 6 

Záver. 

 

Starosta obce uviedol, ţe najprv musí dať hlasovať o zverejnenom návrhu programu rokovania, ten by 

sa mal schváliť a potom ho môţu pozmeňujúcim návrhom zmeniť. 

 

Starosta obce navrhol, aby návrhová komisia pracovala v nasledovnom zloţení:  

Mgr. Roman Révay, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Jozef Šuvada 
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Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní:9 

Za:9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman 

Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia 

TóthováProti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhol Ing. Rastislava Benčíka a Ing. Gabriela Blehu. 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:9 

Za:9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman 

Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia 

Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Za zapisovateľku starosta obce určil prednostku Obecného úradu Močenok Ing. Luciu Benčíkovú. 

 

Uznesenie č. 1. – IV./MOZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení:  

Mgr. Roman Révay, PaedDr. Lucia Tóthová, Ing. Jozef Šuvada 

za overovateľov zápisnice určuje:  

Ing. Rastislava Benčíka, Ing. Gabriela Blehu 

 

b) určuje 

za zapisovateľku: Ing. Luciu Benčíkovú 

 

 

 

2. Schválenie programu rokovania 

 

Starosta obce uviedol, ţe návrh programu IV. zasadnutia obecného zastupiteľstva mimo plánu práce 

v roku 2023 bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Návrh 

programu bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle obce, elektronickej úradnej tabuli  

a v káblovej televízii. Následne starosta obce prečítal program rokovania. 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

 

2. Schválenie programu rokovania   

 

3.  Návrh uznesenia o zmenách a doplnkoch územného plánu obce – doplnenie regulatívu 

 

4.  Interpelácie poslancov a občanov 
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5. Záver 

Starosta dal hlasovať o predloţenom návrhu programu rokovania, ktorý bol zverejnený v zmysle 

§12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:9 

Za:9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman 

Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia 

Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Uznesenie č. 2. – IV./MOZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku  

schvaľuje 

predložený program rokovania, ktorý bol zverejnený podľa § 12 ods.4 zákona o obecnom 

zriadení 

 

Starosta obce sa informoval, či poslanci majú doplňujúci alebo pozmeňujúci návrh k schválenému 

programu rokovania obecného zastupiteľstva. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay navrhol, aby bod č. 4 boli Interpelácie, bod č. 5 Diskusia a bod č. 6 

Záver. 

 

Starosta obce dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu poslanca Mgr. Romana Révaya. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:9 

Za:9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman 

Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia 

Tóthová 

Proti: 0 

Zdrţali sa: 0 

 

Uznesenie č. 2.1 – IV./MOZ/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku  

schvaľuje 

návrh poslanca Mgr. Romana Révaya na zmenu schváleného programu rokovania Obecného 

zastupiteľstva v Močenku a to nasledovne: 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

2.Schválenie programu rokovania   

3. Návrh uznesenia o zmenách a doplnkoch územného plánu obce – doplnenie regulatívu 

4. Interpelácie 

5. Diskusia 

  6. Záver 
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3. Návrh uznesenia o zmenách a doplnkoch územného plánu obce – doplnenie regulatívu 

 

Starosta obce uviedol, ţe po uvedení bodu č. 3 navrhuje, aby sa v rozprave k danej problematike mohli 

po poslancoch vyjadriť právnické a fyzické osoby, ktoré sú daných návrhom dotknuté, tzn. vlastníci, 

zástupcovia vlastníkov pozemkov, prenajímatelia alebo ďalší, ktorí majú súvis s prerokovaným 

bodom. Môţu sa vyjadriť aj ďalšie osoby, ale v rozsahu 3 minút a nemali by reagovať  

na predchádzajúcich rečníkov. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay mal procedurálny návrh, aby zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo 

v bode č. 3 prerušené, nakoľko deň pred zasadnutím OcZ dostali všetci poslanci e-mail od právnickej 

kancelárie Eversheds Sutherland, ktorá zastupuje spoločnosť ewia a.s.. Mail obsahoval výzvu  

na zdrţanie sa protiprávneho konania a  memorandum „Stanovisko k zmene územného plánu obce 

Močenok“. 

Uviedol, ţe vo výzve na zdrţanie sa protiprávneho konania ich (poslancov) upozorňujú na skutočnosť, 

ţe konanie poslancov obecného zastupiteľstva pri prijímaní  zmeny územného plánu obce môţe 

naplniť znaky skutkovej podstaty trestného činu zneuţívania právomoci verejného činiteľa podľa  

§ 326 Trestného zákona a to vrátane subjektívnej stránky trestného činu – úmyselného konania, 

ktorým môţu poslanci spôsobiť vznik škody veľkého rozsahu. Zdôraznil to, ţe právnická kancelária 

opomenula to, ţe zastupiteľstvo  nie je trestnoprávne zodpovedné ako celok, Trestná zodpovednosť 

nepozná kolektívnu zodpovednosť. Z uvedených dôvodov sa však rozhodli, ţe  výzvu  

na zdrţanie sa protiprávneho konania a  memorandum „Stanovisko k zmene územného plánu obce 

Močenok“ podrobia dôkladnej právnej analýze.  

Navrhol stanoviť náhradný termín na pokračovanie OcZ na utorok 26. 9. 2023 na 17:30 h. Očakáva, ţe 

dovtedy by mohla byť spravená aj právna analýza.  

 

Starosta obce sa informoval,  či majú pripravený aj návrh uznesenia v rámci bodu č. 3. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay odpovedal, ţe má pripravený text návrhu uznesenia, ale mail  

od právnickej kancelárie zmenil situáciu.  

 

Starosta obce uviedol, ţe program rokovania obecného zastupiteľstva bol schválený a mali by v ňom 

pokračovať. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora poznamenal, ţe poslanec Ing. Rastislav Benčík na predchádzajúcom OcZ 

ţiadal, či by bolo moţné, aby bol doručený návrh uznesenia do komisie. A mohli sa na to pripraviť, je 

to zásadná vec, čo chcú schváliť. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay odpovedal, ţe v minulosti tieţ neboli vopred predloţené návrhy uznesení 

a mali veľakrát na prípravu 5 minút, aby sa k návrhom vyjadrili. 

 

Mgr. Peter Sýkora uviedol, ţe ako prví s tým začali oni, keď vo februári zvolali zasadnutie OcZ 

k spaľovni, on bol za to, aby sa vyhlásilo miestne referendum. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay poznamenal, ţe očakávania z referenda zo dňa 24. júna 2023 boli veľké, 

dosiahla sa skoro 49 % účasť v referende, aj keď referendum nebolo platné, ale 49 % občanov  

sa vyjadrilo, ţe nesúhlasí s výstavbou takéhoto zariadenia. Na ďalšom zasadnutí OcZ dňa 4.7.2023  

sa vyjadrili poslanci obecného zastupiteľstva, či sú ZA alebo PROTI výstavbe spaľovni v našom 

katastri. 9 poslanci boli proti výstavbe spaľovni a 2 boli za výstavbu. Ako skupina poslancov podali 

pripomienku k zmenám a doplnkom č. 4 k územnému plánu obce, aby sa v lokalite č. 17 nemohla 

postaviť spaľovňa. Doplnenie regulatívu je beţná vec, vstúpiť do územného plánu sa dá kedykoľvek 

a preto to robia teraz, keď sú otvorené ZaD č. 4 a preto poţiadali o zvolanie obecného zastupiteľstva. 
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Ale nečakali takú tvrdú reakciu od právnickej kancelárie, malo to znaky zastrašujúceho mailu. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay dal procedurálny návrh v znení: Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

súhlasí s prerušením IV. zasadnutia v Močenku v bode č. 3 Návrh uznesenia o zmenách a doplnkoch 

územného plánu obce – doplnenie regulatívu a schvaľuje termín pokračovania prerušeného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 26. 09. 2023 o 17:30 h v zasadacej miestnosti Kláštora,  

ul. Školská 1690. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, ţe v pondelok im prišla 10 stranová právna analýza a neradi by 

niečo opomenuli. Návrh na prerušenie zrejme v Obecnom zastupiteľstve v Močenku nebol, ale je to 

podľa neho normálny proces a ţiada, aby sa o návrhu hlasovalo. 

 

Starosta obce uviedol, ţe si nie je istý, či je to v súlade so zákonom a či bude môcť také uznesenie 

podpísať. A nevie, či bude môcť v utorok zvolať zasadnutie OcZ a bude ho moţno musieť dať posúdiť 

prokuratúre. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poznamenal, ţe sa jedná o dve váţne veci. Samotného ho zaujíma, čo je 

predmetom dnešného zasadnutia OcZ. Chcete robiť zmeny v územnom pláne, tak nech predloţia 

návrh, aby sa naň vedeli pripraviť. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, ţe prerušenie rokovania OcZ nerieši zákon a malo by to byť upravené 

v rokovacom poriadku, v ktorom sa to momentálne nenachádza a neupravuje takéto záleţitosti. 

Prokuratúri sa bránia posudzovaniu takýchto vecí, lebo sú to interné veci zastupiteľstva. Keďţe 

rozhoduje zastupiteľstvo a je predloţený návrh, tak je rozumné dať o ňom hlasovať. Štandardne sa 

rokovanie prerušuje do druhého dňa ale náš rokovací poriadok takúto moţnosť neupravuje, takţe je to 

na dohode zúčastnených strán.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, ţe v memorande je uvedený dátum 22. 8. 2023. Bolo to pred 

mesiacom a má za to, ţe to účelovo bolo zaslané deň pred zasadnutím OcZ, aby nemali dostatok času 

na naštudovanie.  

 

Hlavná kontrolórka sa zaujímala, ţe či tá výzva a memorandum mení ich názor. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora reagoval na to, ţe právne stanovisko dostali na poslednú chvíľu. Zmeniť 

územný plán uţ mohli dávno, 26. mája na zasadnutí OcZ to navrhol niektorí z rečníkov. Prečo prišli aţ 

teraz? Nemuseli im vôbec dať právne stanovisko. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, ţe aj to referendum mohli schváliť hneď na niektorých z prvých 

zastupiteľstiev. 

 

Starosta obce dal hlasovať o procedurálnom návrhu poslanca Mgr. Romana s Révaya, ale poţiadal ho, 

aby nedával hodinu a dátum, nakoľko nevie, aký bude jeho ďalší pracovný program. Bude to 

o vzájomnej dohode ohľadom termínu. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay zopakoval procedurálny návrh Obecné zastupiteľstvo v Močenku súhlasí 

s prerušením zasadnutia IV. obecného zastupiteľstva v Močenku v bode č. 3 Návrh uznesenia o 

zmenách a doplnkoch územného plánu obce – doplnenie regulatívu. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, ţe nie je jasné, ţe či sa nabudúce bude pokračovať v bode č. 3 alebo 4. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, ţe sa bude pokračovať v bode č.3. 
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Hlasovanie: 

Prítomní:9 

Za:6 

Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika 

Straňáková Kohútová, PaedDr. Lucia Tóthová 

Zdrţali sa: 2 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Jozef Šuvada 

Proti: 1 

Mgr. Peter Sýkora 

 

 

Starosta prerušil rokovanie IV. zasadnutia OcZ mimo plánu práce v roku 2023a  o ďalšom termíne 

bude informovať. 

 

 

Zápisnica 

z pokračovania IV. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Močenku mimo plánu práce v roku 

2023 konaného dňa 28. 09. 2023 o 17.30 hod.  

v zasadacej miestnosti Kláštora v Močenku na Školskej ul. č. 1690, 951 31 Močenok 

 

Prítomní: PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce 

 Ing. Rastislav Benčík - poslanec OcZ  

 Ing. Gabriel Bleho - poslanec OcZ  

 Ing. Marek Mesároš - poslanec OcZ  

 Ing. Lukáš Minár - poslanec OcZ  

 Mgr. Roman Révay - poslanec OcZ 

 Mgr. Monika Straňáková Kohútová – poslankyňa OcZ 

 Mgr. Peter Sýkora - poslanec OcZ  

 Ing. Stanislav Šimko - poslanec OcZ  

 Ing. Jozef Šuvada – poslanec OcZ 

 PaedDr. Lucia Tóthová – poslankyňa OcZ 

 

Ospravedlnený: Bc. Ľuboš Blaţo - poslanec OcZ 

  

 

Ostatní prítomní: Milena Veresová, hlavná kontrolórka obce 

 Ing. Lucia Benčíková, prednostka úradu 

 občania 

 

 

Starosta obce PaedDr. Roman Urbánik otvoril pokračovanie IV. zasadnutia OcZ v Močenku mimo 

plánu práce. Na začiatku zasadnutia privítal prítomných poslancov a skonštatoval, ţe počet poslancov 

v zasadacej miestnosti je 10, t. j. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Z rokovania obecného 

zastupiteľstva sa ospravedlnil poslanec Bc. Ľuboš Blaţo, ktorý je práceneschopný. 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania č. 3 Návrh uznesenia o zmenách a doplnkoch územného plánu 

obce – doplnenie regulatívu.  

 

Poţiadal, aby sa dodrţalo to, čo navrhol minulý týţdeň, a to, aby o predloţenom materiáli diskutovali 

poslanci, následne právnické a fyzické osoby, ktorých sa to dotýka a potom všetci ostatní, ktorí budú 

mať záujem. 
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Poslanec Mgr. Roman Révay ako zástupca poslancov, ktorí poţiadali o zvolanie obecného 

zastupiteľstva uviedol, ţe minulý týţdeň poţiadali o prerušenie rokovania obecného zastupiteľstva 

z dôvodu, ţe si museli dať spraviť právne stanovisko k listu od právnikov spoločnosti ewia a.s. 

Stanovisko ako aj memorandum dostali všetci poslanci na svoje e-mail.  Vzhľadom na to, ţe tento 

mail dostali deň pred rokovaním obecného zastupiteľstva, potrebovali čas na posúdenie daného 

obsahu. Poslanec Mgr. Roman Révay prečítal záver stanoviska právnickej kancelárie, ktorá uvádza: 

„Zmenu územného plánu neschvaľuje konkrétny poslanec, ale obecné zastupiteľstvo ako celok, ide 

teda o rozhodnutie kolegiátneho orgánu obce, nie konkrétneho poslanca. Nemoţno voči jednotlivým 

poslancov vyvodzovať trestnú zodpovednosť, keď na prijatie VZN je potrebný hlas viacerých 

poslancov. Voči poslancom obecného zastupiteľstva však nemoţno primárne vyvodiť trestnú 

zodpovednosť z dôvodu, ţe hlasovanie za predmetnú zmenu územného plánu obce Močenok je v súlade 

s príslušnými zákonmi a ústavou Slovenskej republiky, čo sme zdôvodnili v bodoch vyššie. Na základe 

všetkého vyššie uvedeného zastávame právny názor, ţe legitímne očakávania, vlastnícke právo 

spoločnosti Evia, nie sú doplnením predmetného regulatívu do územného plánu obce Močenok 

porušené, predmetný regulatív je v súlade s právnymi predpismi vyššej právnej sily. Navrhovaný 

regulatív spĺňa podmienky pre tvorbu právnych predpisov, prípadná regresná náhrada škody a trestná 

zodpovednosť voči poslancom hlasujúcim za doplnenie predmetného regulatívu do územného plánu 

obce Močenok nie je moţná.“ 

Poznamenal, ţe spolu s kolegami poslancami jednajú zákonne, všetko podrobne študujú a radia sa 

s právnikmi. Napĺňajú legitímne očakávania našich občanov a idú v tendencii sľubu, ktorý dali ako  

poslanci tohto obecného zastupiteľstva, ţe budú zastávať do bodky názory občanov tejto obce. Aby 

boli miestne referendum platné, chýbalo len 39 hlasov a to o niečom vypovedá. 

Poznamenal, ţe budú nápomocní pri zmenách a doplnkoch č. 4 územného plánu obce. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay prečítal návrh uznesenia v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

1. schvaľuje 

Doplnenie regulatívov obce na území katastrálneho územia obce Močenok o neprípustnú funkciu  

územného plánu obce Močenok v znení „zariadenia na energetické zhodnocovanie, iné 

zhodnocovanie, nakladanie s komunálnym odpadom a priemyselným odpadom s výnimkou pyrolýzy 

plastov a anaeróbnej digescie“ v zmenách a doplnkoch č. 4 

2. ukladá 

Prednostke obecného úradu povinnosť zabezpečiť  zapracovanie neprípustnej funkcie regulatívu,  

v zhode so schváleným uznesením do zmien a doplnkov č. 4 v zmysle platnej legislatívy.  

 

 

Starosta obce k predloţenému návrhu uznesenia otvoril rozpravu. 

 

Hlavná kontrolórka Milena Veresová upozornila na časť, ktorej OcZ ukladá prednostke obecného 

úradu, ţe to nie je v súlade so zákonom.  

Poslanec Mgr. Roman Révay odpovedal, ţe to máme uvedené v rokovacom poriadku OcZ a OcR 

v Močenku v §7 ods. 3. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, ţe majú dve právne stanoviská, to jedno, o ktorom hovorí 

poslanec Mgr. Roman Révay ešte nečítal. O tom, či niekto bude platiť pokutu alebo nie, nerozhodnú 

právnici, ale súd.  Informoval prítomných, ţe na Ministerstvo ţivotného prostredia SR obec zaslala 

výpisy uznesení obecného zastupiteľstva (pozn.: výpis uznesenia, ţe sa v Obci Močenok konalo 

miestne referendum, ktoré bolo neplatné a výpis uznesenia, ţe OcZ v Močenku nesúhlasí s realizáciou 

výstavby CCE a obdobného zariadenia). Je to na novom ministrovi, ţe či tu spaľovňa bude alebo 

nebude. Poznamenal, ţe ani on nesúhlasil s niektorými vecami, ktoré uvádzali právnici spoločnosti 
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ewia a.s. v stanovisku, ale týmto návrhom vstupujú do vlastníckych práv spoločnosti Duslo a.s. ako aj 

podnikateľom, ktorí poţiadali o zmeny a doplnky č. 4, a preto za návrh uznesenia nezahlasuje. Myslí 

si, ţe to môţe obci uškodiť a skončí to na súde, ktorý bude trvať niekoľko rokov a tú pokutu budú 

splácať naše deti. V prípade, ak minister rozhodne, ţe tu spaľovňa nebude, tak ewia a. s. od obce 

nemôţe nič vymáhať, ale on si myslí, ţe ewia a.s. môţe od obce vymáhať náklady a ušlí zisk, lebo keď 

s tým zámerom začali, územný plán bol v určitom stave a my ho ideme meniť teraz, keď ten proces 

začal. A to je riziko, za ktoré hlasovať nebude. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš poprosil všetkých, aby nevstupovali do vystúpenia rečníka. Poznamenal, 

ţe poslanec Mgr. Peter Sýkora to povedal správne a teda pokiaľ bude prijatá zmena územného plánu v 

takom duchu, ako to navrhujú, nebude tu môcť byť začatá ani vybudovaná spaľovňa komunálneho 

odpadu. Majú k dispozícii 10 stranovú právnu analýzu, ktorá hovorí o tom, ţe sú v práve. Hovoril to 

na minulom aj predminulom zastupiteľstve, kaţdé rozhodnutie zastupiteľstva je moţné napadnúť na 

súde,  takţe de facto kaţdé zastupiteľstvo môţe byť nejakým spôsobom rizikové pre obec po finančnej 

stránke. Hovoria to uţ dlhšiu dobu, ţe pre nich je viac to, aby tu tá spaľovňa nestála ako isté riziko, 

ktoré je podľa neho minimálne, ţe súd rozhodne nejakým spôsobom v neprospech obce. Myslí si, ţe 

návrh uznesenia je nastavený správne a jednoducho za toto uznesenie bude hlasovať. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, ako sú dotknuté vlastnícke práva spoločnosti Duslo a. s. 

ako to hovoril poslanec Mgr. Peter Sýkora. Keby si napr. on kúpil pozemok v obci a chce tam stavať 5 

poschodový bytový dom, tak pokiaľ mu to regulatívy nebudú dovolať, tak nič nenarobí a môţe stavať 

v takých intenciách, ako sú platné regulatívy v obci.  

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora odpovedal, ţe to, či je dotknuté Duslo a.s. dá vedieť Duslo, keď sa dozvie, 

ako poslanci hlasovali o danom návrhu uznesenia. Bude to na nich ako budú reagovať. 

 

Pani Dominika Ďurišová za právnickú  kanceláriu agner & partners, s.r.o. zastupujúca spoločnosť 

Duslo a.s. uviedla, ţe v tomto prípade súhlasia s právnym názorom spoločnosti ewia a.s.. V prípade, ţe 

bude schválené uznesenie tak, ako je navrhované, tak aj spoločnosť Duslo a.s.  uvádza, ţe mu môţe 

vzniknúť škoda, a to v dôsledku jeho zmarených investičných plánov do budúcna, ale aj takých, ktoré 

uţ sú a beţia a uvidia, ako sa rozhodne obecné zastupiteľstvo a podľa toho sa zariadia. 

 

Starosta obce informoval prítomných, ţe pred začatím rokovania obecného zastupiteľstva dostal  

od generálneho riaditeľa spoločnosti Duslo a.s. otvorený list v ktorom bolo uvedené: 

„ V Šali, 28. 9. 2023. 

Váţené obyvateľky a obyvatelia obce Močenok, dňa 19. 9. 2023 sa konalo zasadnutie obecného 

zastupiteľstva, ktoré malo prerokovávať a schváliť zmeny územného plánu v časti, ktorej vlastníkom 

je spoločnosť Duslo, a.s.. Z uvedeného dôvodu zástupcovia našej spoločnosti prišli na zasadnutie, 

aby sa dozvedeli, v akom rozsahu sa dotknú zmeny územného plánu Duslo a.s..  

Ţiaľ, namiesto toho, aby poslanci, ktorí sú predstaviteľmi Tímu Moderný Močenok, oboznámili 

vlastníka, aký majú zámer, či v akom rozsahu ho obmedzia vo výkone vlastníckeho práva, poţiadali o 

prerušenie zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Do dnešného dňa neprejavili elementárnu slušnosť, aby za rokovacím stolom vlastníkovi pozemkov 

vysvetlili, aké majú zámery s jeho pozemkami, resp. ako sa ich zámery dotknú práv vlastníka 

pozemku. 

Ak by poslanci rozhodovali o Vašich pozemkoch, nechceli by ste, aby Vás o svojom zámere vopred 

informovali? Bolo by vám jedno, ţe rozhodujú o Vás, Vašom majetku bez Vás? Prečo namiesto 

vecnej a konštruktívnej diskusie uprednostňujú verejné pranierovanie? 

Som presvedčený, ţe s takýmto konaním sa nestotoţňuje väčšina obyvateľov obce. Práve obyvatelia 

obce doplatia na populistické konanie predstaviteľov Tímu Moderný Močenok, ktorí sa nechali riadiť 

osobami ţijúcimi mimo obce Močenok a nebudú znášať dôsledky prijímaných rozhodnutí.  
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Pracovný program mi nedovolí zúčastniť sa dnešného zasadnutia, moţno to bol zámer skupiny 

poslancov, keď iniciovali prerušenie zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Týmto lístom chcem deklarovať, ţe spoločnosť Duslo, a. s. ako vlastník pozemkov, ktoré majú byť 

dotknuté zmenou územného plánu, vyjadruje hlboké sklamanie nad prístupom skupiny poslancov.  

Ak sa niektorí poslanci predstavujú, ţe komunikácia medzi najväčším zamestnávateľom, najväčším 

platcom dane z nehnuteľností a samosprávou bude prebiehať prostredníctvom sociálnych sietí a 

tendenčne pripravenými verejnými prerokovaniami, mýlia sa. 

Oprávnenie obce obstarať zmenu územného plánu obce nie je bezbrehé, nakoľko existujú zákonom 

stanovené podmienky a obmedzenia a vo všeobecnej rovine tieţ obmedzenia plynúce zo samotného 

ústavného zákona (poţiadavka rovnakého zaobchádzania, predvídateľnosti právnej regulácie, 

minimalizácie zásahu do individuálnych práv fyzických a právnických osôb atď.). Výsledné funkčné  

a priestorové usporiadanie územia musí vţdy predstavovať rozumný kompromis a vyváţenosť medzi 

jednotlivými verejnými záujmami navzájom, ale i medzi verejnými záujmami na strane jednej  

a súkromnými záujmami na strane druhej. 

Preto oznamujem, ţe naša spoločnosť si bude uplatňovať v zmysle zákonných predpisov všetky 

nároky na náhradu škody, ktoré jej budú spôsobené a pozastavujem poskytovanie sponzorských 

príspevkov, darov aţ do obnovenia vecnej a konštruktívnej komunikácie.  

Je mi ľúto, ţe boj proti CCE sa rozširuje na boj proti Duslu a. s. a jej zamestnancom, o to viac,  

ţe do boja sú zapojené osoby, ktoré samy alebo prostredníctvom svojich rodinných príslušníkov 

alebo svojej pracovnej pozície dlhé roky pracovali v Dusle, spolupracovali, spolupracujú s Duslom 

a pouţívali- poţívajú výhody tejto spolupráce.  

 

S pozdravom Ing. Peter Blaha. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová dala návrh na ukončenie diskusie. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay poznamenal, ţe v apríli tohto roku zverejnili video, ktoré bolo 

nasnímané s dronom smerom von z obce. Vo videu sa vyjadril, ţe Duslo a. s. je environmentálna 

záťaţ. Následne dostali od spoločnosti odpoveď, ţe kazia dobré meno spoločnosti a porušili letecký 

zákon. Dron samotný nikdy nevletí do takýchto území a teda letecký zákon nebol porušený.  Okrem 

iného Duslo a.s. samé v bulletine k 65. výročiu zaloţenia spoločnosti uvádza, ţe je veľkým 

znečisťovateľom v 17 prevádzkach a v 7 je stredne veľkým znečisťovateľom, tak sa pýtal, čoho sa 

dopustil. Referendum bolo vyhlásené aţ po zverejnení ich videa, ktorým nabádali na získanie 

podpisov voličov. Dva mesiace oni nič nerobili. Vyuţívajú zákonné moţnosti. 

 

Starosta obce PaedDr. Roman Urbánik poznamenal, ţe mohlo byť referendum vyhlásené, ak by dali 

taký návrh.  

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová dala opäť návrh na ukončenie rozpravy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:10 z 11 

Za:8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman 

Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová  

Zdrţali sa: 2 

Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada 

Proti: 0 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 
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1. schvaľuje 

Doplnenie regulatívov obce na území katastrálneho územia obce Močenok o neprípustnú funkciu  

územného plánu obce Močenok v znení „zariadenia na energetické zhodnocovanie, iné 

zhodnocovanie, nakladanie s komunálnym odpadom a priemyselným odpadom s výnimkou pyrolýzy 

plastov a anaeróbnej digescie“ v zmenách a doplnkoch č. 4 

2. ukladá 

Prednostke obecného úradu povinnosť zabezpečiť  zapracovanie neprípustnej funkcie regulatívu,  

v zhode so schváleným uznesením do zmien a doplnkov č. 4 v zmysle platnej legislatívy.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 z 11 

Za: 6 

Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika 

Straňáková Kohútová, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 4 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada 

Zdrţali sa: 0 

 

Starosta obce skonštatoval, ţe uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

4. Interpelácie poslancov 

 

Poslanci v rámci tohto bodu nevystúpili. 

 

 

 

5. Diskusia 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová uviedla, ţe v zmysle § 15 ods. 1  zákona č. 369/1990 Zb. z. a § 25 

štatútu obce má obecné zastupiteľstvo právomoc zriaďovať komisie ako svoje poradné, iniciatívne a 

kontrolné orgány. Na základe týchto skutočností predloţila uznesenie na zriadenie dočasnej komisie 

pri obecnom zastupiteľstve. Dôvodom zriadenia tejto komisie je zabezpečiť kontrolu nad priebehom 

zmien a doplnkov č. 4 územného plánu obce Močenok a objektívnej informovanosti poslancov 

obecného zastupiteľstva, ako aj obyvateľov obce Močenok. Z doteraz im známych skutočností majú za 

to, ţe informácie poskytované občanom a poslancom sú nie vţdy plne objektívne. Chcú veriť, ţe sa 

tak deje nedopatrením. Predloţila návrh uznesenia v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

 

1.zriaďuje dočasnú komisiu pre dohľad nad prípravou územného plánu obce Močenok – zmeny a 

doplnky č.4 

a vymedzuje jej úlohy nasledovne: 

• oboznamuje sa s podkladmi a materiálmi na zmeny a doplnky územného plánu obce 

•  oboznamuje sa s investičnými zámermi a aktivitami a podieľa sa na tvorbe podkladov pre ich 

návrh z hľadiska svojej pôsobnosti 

• dohliada na spracovanie podkladov k územnému plánu obce Močenok – zmeny a doplnky č. 4 

• kontroluje termíny a dodrţiavanie lehôt na vypracovanie zmien a doplnkov územného plánu 

obce 

•  v potrebnom rozsahu spolupracuje s obecným úradom a ostatnými komisiami OcZ 
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• informuje obecné zastupiteľstvo o priebehu prípravy zmien a doplnkov č.4 územného plánu 

 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku  

1. volí 

a) za predsedu komisie pre dohľad nad prípravou územného plánu obce Močenok – zmeny a doplnky 

č. 4 

 

Mgr. Moniku Straňákovú Kohútovú 

 

b) za členov komisie 

 

1. Mgr. Roman Révay 

2. JUDr. Karol Velčický 

3. Ing. Marek Mesároš 

4. ? 

 

Štvrtého člena komisie nechávajú na doplnenie ostatným poslancom. 

 

 

Starosta obce poţiadal poslankyňu PaedDr. Luciu Tóthovú, aby vysvetlila, ako myslela časť , ţe obec 

neobjektívne informuje. Nakoľko to zverejnila vo verejnom priestore. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová uviedla, ţe nebude odpovedať. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, ţe ak by podporoval výstavbu spaľovne, ak by bol za spaľovňu, 

tak by nekonal nijak inak, ako koná starosta obce. Prítomných informoval, ţe keď zvolávali v januári 

mimoriadne zastupiteľstvo, poslanec Mgr. Roman Révay  dal poţiadavku, aby bol v obecnom rozhlase 

vyhlásený termín mimoriadneho OcZ, ale nebolo to urobené. Netvrdí, ţe priamo na jeho pokyn, ale 

majú isté pochybnosti, ktoré ich oprávňujú na to, aby si to mysleli. 

Nevidí, ţe by vedenie obce bolo nastavené proti výstavbe spaľovne a preto je za to, aby bola zriadená 

komisia.  

 

Poslanci štvrtého člena do komisie nenavrhli a komisia bude 3-členná + predseda komisie. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia poslankyne PaedDr. Lucii Tóthovej v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

 

1.zriaďuje dočasnú komisiu pre dohľad nad prípravou územného plánu obce Močenok – zmeny a 

doplnky č.4 

a vymedzuje jej úlohy nasledovne: 

• oboznamuje sa s podkladmi a materiálmi na zmeny a doplnky územného plánu obce 

•  oboznamuje sa s investičnými zámermi a aktivitami a podieľa sa na tvorbe podkladov pre ich 

návrh z hľadiska svojej pôsobnosti 

• dohliada na spracovanie podkladov k územnému plánu obce Močenok – zmeny a doplnky č. 4 

• kontroluje termíny a dodrţiavanie lehôt na vypracovanie zmien a doplnkov územného plánu 

obce 

•  v potrebnom rozsahu spolupracuje s obecným úradom a ostatnými komisiami OcZ 

• informuje obecné zastupiteľstvo o priebehu prípravy zmien a doplnkov č.4 územného plánu 

 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku  
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1. volí 

a) za predsedu komisie pre dohľad nad prípravou územného plánu obce Močenok – zmeny a doplnky 

č. 4 

 

Mgr. Moniku Straňákovú Kohútovú 

 

b) za členov komisie 

 

1. Mgr. Roman Révay 

2. JUDr. Karol Velčický 

3. Ing. Marek Mesároš 

 

Prítomní: 10 z 11 

Za: 6 

Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika 

Straňáková Kohútová, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 2 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Peter Sýkora  

Zdrţali sa: 2 

Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada 

 

Starosta obce skonštatoval, ţe uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora poznamenal, ţe to on inicioval, aby bolo referendum, lebo je to veľmi 

dôleţitá vec pre obec. Nikto ho však na začiatku v tom nepodporoval, dokonca aj poslanec  

Mgr. Roman Révay bol spočiatku proti referendu. Aţ v máji sa podarilo schváliť vyhlásenie 

miestneho referenda. Ďalej poznamenal, ţe referendum je slobodné a kaţdý môţe ísť alebo neísť. 

Nepáčilo sa mu, ako niektorí osočovali občanov za to, ţe neboli na referende. V prvom rade ani nikto 

nemá vedieť, či bol alebo nebol na referende. Nepáči sa mu, ţe keď má niekto iný názor, tak ho idú za 

to valcovať.  

Ako druhú vec spomenul, ţe 24. mája ho poslanec Mgr. Roman Révay pozval na prednášku , ktorá sa 

mala konať 26. mája 2023. Tejto prednášky sa zúčastnil, ale nebol zverejnený celý záznam a pýtal si 

ho od poslanca Mgr. Romana Révaya (ten mu odpovedal, ţe on celý záznam nemá, len to, čo je 

zverejnené aj na facebooku). Mgr. Sýkora informoval prítomných, ţe ako prvé na tej prednáške 

odznelo, ţe nech tlačia na poslancov, pretoţe keď nezmenia názor, tak ich uţ druhýkrát nezvolia. 

Podľa neho má kaţdý hlasovať tak, ako je o tom presvedčený.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay opäť zopakoval, ţe o tejto veľkej investícii (pozn.: spaľovni) sa dozvedel 

dňa 19. januára 2023. Preto začali rýchlo konať, aby sa občania o tom dozvedeli a mohli podať 

rozklady. Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané na posledný moţný termín, bola v tom zrejme PN-nka 

starostu obce, ale mali týţdeň na to, aby mohli podať tie rozklady. On si predstavuje informovanie 

občanov zo strany obce trošku inak, ako je tomu teraz. Poznamenal, ţe v roku 2019 na obecnom 

zastupiteľstve bola spoločnosť ewia a.s. informovať poslancov o svojom zámere a poslanec Ing. 

Marek Mesároš sa vtedy proti tomu neozval, ale on vtedy poslancom nebol, tak nevie povedať, ako to 

bolo. Z ich strany robili všetko preto, aby miestne referendum bolo platné, a prišlo čo najviac občanov, 

preto obišli celú obec, aby občania o tom vedeli. Obec pre to referendum spravila to, ţe 2 x vyhlásila 

oznam o miestnom referende v obecnom rozhlase 17. a 16.-  ty deň pred konaním referenda. Pre neho 

to je málo, čo spravila v tejto oblasti obec. 
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Starosta obce oponoval poslancovi Mgr. Romanovi Révayovi, ţe on v roku 2019 poslancom obecného 

zastupiteľstva nebol a raz príde tá chvíľa, kedy všetko vyjde pravda najavo. Poznamenal, ţe rešpektuje 

právo kaţdého, rešpektuje právo kaţdého zmeniť svoj názor, aj svoj postoj, ale nebolo to tak, ako to 

hovorí poslanec Mgr. Roman Révay. Hovoril mu  to aj v osobnom rozhovore, ţe neverí tomu, ţe z 

titulu výkonu jeho funkcie, ktorú mal Mgr. Révay, nevedel o tom, čo sa chystá v okrese Šaľa a nebol o 

tom informovaný. Na februárovom zasadnutí OcZ starosta obce odprezentoval všetkým, ako 

prebiehala informovať obce voči občanom, čo sa týka výstavbu Centre cirkulárnej ekonomiky. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš poznamenal, ţe sa schválili 2 uznesenia a verí, ţe vedenie obce a obecný 

úrad spraví všetko preto, aby tieto uznesenia boli vykonané. 

 

Občan Ing. Miloš Kútny sa pýtal, či je pravda, čo sa uvádza v liste od právnikov spoločnosti ewia a. s., 

ţe im obec dala predbeţné súhlasné stanovisko na výstavbu spaľovne. Lebo keď chcú ţalovať obec, 

tak potom môţu ţalovať aj všetkých občanov, ktorí sú proti spaľovni.  

 

Starosta obce odpovedal, ţe taký súhlas nemajú, majú územnoplánovaciu informáciu, ktorej sa nás 

pýtali na to, aký je účel pouţitia lokality 17a. To je územnoplánovacia informácia, ktorú my ako úrad 

zo zákona vydávame kaţdému malému aj veľkému investorovi, individuálnemu stavebníkovi alebo 

kaţdému ďalšiemu. 

 

Občan Michal Varga sa pýtal poslancov, ktorí nehlasovali proti spaľovni, aká je podľa nich prijateľná 

miera vzniku rakoviny. Podľa neho je nulová miera vzniku rakoviny, ale len cynik môţe tvrdiť niečo 

iné na vznik ochorenia ako je rakovina. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora na ministerstvo išlo stanovisko zastupiteľstva, kde väčšina poslancov bola 

za to, ţe sme proti spaľovni a referendum tam išlo, tak z toho si tieţ vedia prečítať, ţe aká veľká 

skupina je proti spaľovni. Uviedol, ţe nedávno leţal v nemocnici a vedľa neho boli pacienti s ťaţkými 

stavmi. Momentálne čaká na výsledky testov. Rakovinu nespôsobuje Duslo, ale určitá miera rizika 

môţe byť aj od fajčenia cigariet, pálením starého dreva, výfukové plyny zo starších áut, ale nič z toho 

v Močenku nezakáţeme.  

 

Pani Packová uviedla, ţe ani ona nevedela o tom, ţe sa tu v okolí má stavať spaľovňa. Upozornila ju 

na to aţ jej dcéra zo zahraničia. Keby v obci nebola Nitrianska televízna stanica, tak nevie ani 

o referende. Podľa nej nie sú dostatočne zverejňované informácie.  

 

Starosta obce jej oponoval, ţe obec informuje všetkými dostupnými moţnosťami: úradná tabuľa, 

internetová stránka obce, káblová televízia , sociálne siete. To, ţe niektoré informácie nenašla pani 

Packová neznamená, ţe neboli riadne zverejnené. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš informoval prítomných, ţe na najbliţšom riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva navrhnú, aby zasadnutia OcZ v Močenku od roku 2024 boli vysielané naţivo  

na youtube kanály. Jednotlivé zasadnutia tam následne budú uloţené a hocikedy si ich budú môcť 

občania pozrieť. 

 

Občan p. Lenický sa informoval, ţe či má obecný úrad zakázané v rozhlase zverejňovať určité oznamy   

(myslel na informovanie občanov o stretnutí pri guláši ako politická reklama). 

 

Starosta obce mu odpovedal, ţe obec vo svojich médiach nepovoľuje politickú reklamu a tým myslí aj 

rozhlas. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay poznamenal, ţe pred prvým mimoriadnym rokovaním OcZ chcel dať 
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vyhlásiť pozvánku v rozhlase a nebolo to vyhlásené. V Rokovacom poriadku máme uvedené v §6a ţe 

zasadnutia obecného zastupiteľstva sú zásadne verejné. Ďalej sa informoval, prečo ako poslanci musia 

s obecným úradom komunikovať cez infozákon, keď sa doţadujú určitých dokumentov.  

 

Starosta obce mu oponoval, ţe obecné zastupiteľstvo zvoláva starosta obce a ako starosta určuje, akým 

spôsobom bude táto informácia zverejnená. Nie poslanec je zvolávateľom zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. O zvolaní zasadnutia OcZ v Močenku informujeme v zmysle platného zákona.  

 

Občan p. Bolfa uviedol, ţe niektorí volení zástupcovia obce nemajú vôbec záujem, aby ľudia boli 

informovaní a prikláňajú sa na druhú stranu. Bolo spomenuté, ţe firma dostala určitú zábezpeku. Ako 

podnikateľ by začal pri aktivite za 120 mil. eur by začal robiť nejaké aktivity, keď by nemali niečo 

prisľúbené? Je to jeho názor, ţe by tak nekonali. Poslanci si schválili termín miestneho zastupiteľstva 

a nakoniec sa na ňom niektorí ani nezúčastnili. Zaujímal sa, odkiaľ majitelia firmy z ewie vedeli 

o termíne minulého zasadnutia OcZ? Oni prišli aţ z Košíc a občanov z obce tu bolo 6. Oznamy 

v miestnom rozhlase idú nonstop – predajcovia, oznam o festivale Gorazdov Močenok. Prečo niektoré 

oznamy sa môţu zverejňovať nonstop a niektoré nie?! 

 

Starosta obce odpovedal, ţe firma začala preto, lebo mali územnoplánovaciu informáciu v zmysle 

schváleného územného plánu z roku 2008. Nič iné od obce nemajú. Starosta obce odpovedal, ţe firma 

to vedela zrejme zo zverejnených informácií. On nebude robiť rečníka pre ich spoločnosť. 

Oznam o miestnom referende bol v miestnom rozhlase hlásený vo večerných hodinách. 

 

MUDr. Kristína Somorová sa opýtala starostu obce, ţe či je za výstavbu spaľovne. 

 

Starosta obce odpovedal, ţe jeho zaujímajú názory ľudí a nebude teraz ovplyvňovať ostatných, ţe či je 

alebo nie za výstavbu spaľovne. 

 

Pani Ing. Angelika Kútna poznamenala, ţe keď bola poslankyňou obecného zastupiteľstva a vtedy bol 

poslancom aj Mgr. Peter Sýkora a Ing. Marek Mesároš, tak bolo prijaté uznesenie, ţe starosta obce 

nemôţe konať ani dávať ţiadne prísľuby spoločnosti, ktorá plánuje výstavbu zariadenia, ktoré by 

ohrozovalo ţivotné prostredie občanov. Preto sa opýtala, ţe či je normálne, aby investor minul kopec 

peňazí na projekty, štúdie, právnikov a podobne, len na základe informácie z územného plánu obce? 

Keďţe sa rokovanie OcZ nahráva, chcela od starostu obce verejný prísľub, ţe nikomu ţiadny prísľub 

nedal a ţe firma konala svojvoľne len na základe informácie z územného plánu. Ţiadny súd im nedá za 

pravdu, keď konali len na základe informácie z územného plánu. 

 

Starosta obce poznamenal, ţe sú vlastne 2 lokality, ktoré sú navrhnuté na výstavbu. Prvá je lokalita, 

ktorá je v katastri obce Močenok a druhá lokalita je, ktorá je v katastri mesta Šaľa. Obidve boli 

súčasťou posudzovania  EIA štúdie. Okrem územnoplánovacej informácie, ktorú si v zmysle zákona 

vypýtali a ktorú sme v zmysle zákona povinní dať, ţiadne iné potvrdenie nedostali. Preto kľudne 

spáva. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, ţe referendum je slobodné a nikoho nemôţe nútiť, aby išiel voliť. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, ţe prečo nebola jeho informácia zverejnená v rozhlase. 

 

Starosta obce mu odpovedal, ţe pozvánky na zasadnutie OcZ sme nikdy nevyhlasovali v rozhlase. 

 

Občan Ing. Tomčala navrhol, aby pozvánky boli odosielané aj infomailom, aby to nemuseli občania 

hľadať na internetovej stránke obce. Navrhol, aby to poslanci schválili uznesením. Pozvánky na OcZ 

by sa mohli aj hlásiť v miestnom rozhlase. 
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Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová uviedla, ţe na najbliţšom zastupiteľstve predloţia návrh, aby sa 

pozvánky na zasadnutia OcZ vyhlasovali aj v miestnom rozhlase, aby sa to vyhlasovalo v čase,  kedy 

je uţ väčšia pravdepodobnosť, ţe sú občania doma. Poznamenala, ţe pevne verí, ţe sa informovanosť 

aj voči poslancom zmení. Je podľa nej nelogické, aby si od starostu ţiadali informácie cez infozákon. 

Verí, ţe k tomu dochádza nedopatrením. 

 

Starosta obce odpovedal, ţe v rámci infozákona bolo potrebné pýtať overenú kópiu uznesenia 

obecného zastupiteľstva. Pýtal sa poslanca Mgr. Romana Révaya, ţe koľkokrát niečo pýtal cez 

infozákon.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, ţe zbytočne zamestnávajú prednostku obecného úradu cez 

infozákon a ani nepotreboval overenú kópiu uznesenia. Skonštatoval, ţe spoločnosť ewia a.s. musela 

mať legitímne očakávania, lebo keď sa po komunálnych voľbách zmenilo zloţenie obecného 

zastupiteľstva, museli s tým rátať. 

 

Starosta obce mu odpovedal, ţe s tou otázkou sa musí obrátiť na investorov. 

 

 

 

 

 

 

6. Záver 

 

Starosta obce v čase 19:01 h ukončil zasadnutie IV. Obecného zastupiteľstva mimo plánu práce 

v roku 2023, ktoré začalo dňa 19.09.2023 a pokračovalo dňa 28. 09. 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

PaedDr. Roman Urbánik  

        starosta obce 

 

 

 

Zapísala: Ing. Lucia Benčíková  

Močenok, 19. 09. 2023 a 28. 09. 2023. 

 

 

 

 

Overovatelia: Ing. Rastislav Benčík ......................................................... 

 

 

 Ing. Gabriel Bleho ......................................................... 


